
Udviklingsplan for Hou og Omegn 

 
Der arbejdes videre med at lave en udviklingsplan for Hou og 

Omegn med hjælp fra de mange gode input, vi fik på mødet i 

slutningen af september. 

I starten af det nye år forventer vi at være klar med vores oplæg, 

som herefter vil blive præsenteret for borgerne på et nyt 

borgermøde løbet af januar måned. 

Du vil på dette møde få mulighed for at kommentere på vores 

forslag og komme med yderligere input, således at vi får lavet den 

bedst mulige udviklingsplan. 
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